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朝陽科技大學
092學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2485
	Course Number
	2485

	授課教師
	王慧琦
	instructor
	WANG,HUI CHI

	中文課名
	社會工作實習(二)
	Course Name
	Social Work Practicum(2)

	開課單位
	社會工作系(四日)四A
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程重點為志願服務之參與和督導，學員須選擇社會福利相關志願服務機會，並在本學期內完成100小時實習。
	Objectives
	The contents of this course include participation in volunteering work and supervision. Students should find a social-welfare-related volunteering work and fulfill the 100-hour requirement before the end of this semester.

	教材
	
	Teaching Materials
	

	成績評量方式
	
	Grading
	

	教師網頁
	 

	教學內容
	1.協助瞭學生解個人的興趣，並輔導選擇適合的實習單位。 2.協調並安排有利於學生專業學習的實習環境。 3.協助學生規劃與執行實習方案。 4.協助學生認知個人、實習單位督導及任課教師之角色與職責。 5.協助實習單位瞭解本系實習作業流程及相關規範。 6.定期督導學生，至實習單位訪視學生實習概況，並評估單位是否適合學生繼續實習。
	Syllabus
	1.Selecting appropriate internship organization. 2.Arranging internship environment for student professional learning. 3.Planning and executing internship program. 4.Helping students to understand the role and responsibility of themselves, organization supervisors and school teachers. 5.Helping organizations to understand social work practicum's requirement, process and related regulations. 6.Supervising students periodically and visiting organizations.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

